
1 | S t r o n a  
 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA SEKCJI KONSTRUKCJI BETONOWYCH 
KOMITETU INŻYNIERII LĄDOWEJ I WODNEJ PAN  

Z DNIA 20.09.2017 r. 
 

 

Posiedzenie odbyło się w Sali B hotelu Krynica w Krynicy, o godzinie 17:30. 

 

 

Przewodnicząca Sekcji, dr hab. inż. Anna Halicka, prof. PL przywitała zebranych i otworzyła 

posiedzenie, następnie przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia.  

Część naukową zabrania poprowadził prof. Tadeusz Urban. W ramach tej części referat 

problemowy pt. „Wzmacnianie wybranych elementów z betonu siatką z włókien PBO na 

zaprawie mineralnej” wygłosił Pan dr hab. inż. Tomasz Trapko z Politechniki Wrocławskiej. Po 

wygłoszeniu referatu rozgorzała dyskusja, w której udział wzięli: Prof. Renata Kotynia (w jaki 

sposób badano próbki o podwyższonej temperaturze, jak prowadzono pomiar temperatury 

próbek, czy uwzględniono kompensację temperatury podczas badań próbek tensometrami), 

Prof. Krzysztof Gromysz (występowanie rozbieżności wyników można tłumaczyć 

wystąpieniem mimośrodu niezamierzonego), Prof. Michał Kanuff (brak informacji o celu 

badań, nie podano teorii zniszczenia, większe znaczenie system PBO może mieć w 

elementach zginanych), Prof. Tadeusz Urban (badania wykonywano na małych próbkach, 

wzmacniano nie obciążone elementy), Prof. Włodzimierz Starosolski (małe wydłużenie 

próbek – brak rezerwy plastycznej, jak próbki zachowają się w warunkach pożarowych), Prof. 

Tadeusz Urban (jak wygląda sprawa kosztów tego typu wzmocnień). 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu zebrania. Dr hab. inż. Wit 

Derkowski przedstawił informacje bieżące z działalności Polskiej Grupy Członkowskiej fib.  

 

W kolejnym punkcie przedstawiono informacje o odbytych i zbliżających się konferencjach. 

Prof. Leszek Szojda omówił konferencję AMCM, która odbyła się w daniach 5-7 czerwca 

2017 r. w Gliwicach. Prof. Jacek Korentz przedstawił informacje o konferencji Konstrukcje 

Zespolone, która odbyła się w dniach 29-30 czerwca w Zielonej Górze. Dr inż. Piotr 
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Gwoździewicz przedstawił informację o zbliżającej się konferencji Konstrukcje Sprężone (18-

20 kwietnia 2018 r.). Prof. Krzysztof Gromysz poinformował o przyszłorocznej konferencji 

doktorantów. Prof. Andrzej Ubysz poinformował o konferencji Zbiorniki, która odbędzie się 

w drugiej połowie 2018 r. Prof. Jacek Korentz przedstawił informacje o konferencji 

dotyczącej renowacji budynków, która odbędzie się w marcu 2018 r. w Zielonej Górze. Prof. 

Leonard Runkiewicz poinformował o konferencji Warsztat Pracy Rzeczoznawców 

Budowlanych 2018. 

W kolejnym punkcie obrad Prof. Szczepan Woliński odczytał pismo Dziekana Wydziału 

Budownictwa i Architektury Politechniki Lubelskiej, w którym Pan Dziekan poinformował o 

gotowości podjęcia się organizacji X Konferencji AMCM 2020. Uczestnicy zebrania Sekcji 

przyjęli tą informację oklaskami. Pani Przewodnicząca Prof. Anna Halicka, jako 

przedstawicielka Politechniki Lubelskiej zadeklarowała podjęcie wszelkich starań, aby 

konferencja zakończyła się sukcesem. 

Pani Przewodnicząca dr hab. inż. Anna Halicka przedstawiła Panią Redaktor Inżynierii i 

Budownictwa Prof. Hannę Michalak. Pani Prof. Hanna Michalak poinformowała o specjalnym 

numerze Inżynierii i Budownictwa, przygotowywanym przez członków Sekcji. Będzie to nr 3 

w 2018 r. Pani Prof. opowiedziała o problemach, z którymi boryka się redakcja Inżynierii i 

Budownictwa. Pani Profesor zachęciła do prenumeraty Inżynierii i Budownictwa (cena 

egzemplarza w prenumeracie 21 zł, ulgowa 10,5 zł). 

 

Pani Przewodnicząca dr hab. inż. Anna Halicka, prof. PL przedstawiła Informację o 

patronatach konferencji, udzielonych przez Sekcję Konstrukcji Betonowych KILiW PAN. 

Wpłynęła prośba o patronat konferencji: Warsztat Pracy Projektanta Konstrukcji 2018, której 

tematem przewodnim będą „Innowacje w budownictwie. Konstrukcje żelbetowe”. Patronatu 

udzielono. Wpłynęła również prośba o udzielnie patronatu Konferencji Doktorantów 

Wydziałów Budownictwa 2018. Patronatu udzielono. 

 

W ramach ostatniego punktu – spraw wniesionych i wolnych wniosków Pani Przewodnicząca 

dr hab. inż. Anna Halicka, prof. PL poinformowała, że kolejne zebranie Sekcji będzie miało 

miejsce w styczniu, w Warszawie lub w Łodzi. 
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Zebranie zakończono o godz. 19:00. 

Protokołował: 

Dr hab. inż. Łukasz Drobiec, prof. P.Śl. 

Załączniki: 

1. Lista obecności 
2. Referat Pana dr hab. inż. Tomasza Trapko  


